
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Výročná správa Komisie Obecného zastupiteľstva obce Hrubá Borša 

za rok 2023 

 

 

Názov komisie:  

Komisia pre mládež a šport 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Členovia komisie pre mládež a šport 

 

Predseda komisie: 

Martin Stračina 

 

Členovia komisie: 

Babjak Juraj 

Masár Lukáš 

Monosza Tomáš 

Navrátilová Lucie 

Panák Tomáš 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Stretnutia Komisie pre mládež a šport v roku 2023 

 

V roku 2023 sa uskutočnili 3 stretnutia Komisie pre mládež a šport. Na týchto stretnutiach boli podľa 

potreby riešené aktuálne témy a potreby obce týkajúce sa športu a mládeže. 

Vďaka iniciatíve komisie bola v roku 2023 obnovená činnosť OZ Športový klub HB. Ako právnická osoba 

má toto OZ svoju právnu subjektivitu. Má riadnych a čestných členov, členstvo v ňom je dobrovoľné. 

Toto občianske združenie slúži v našej obci predovšetkým na podporu športovej činnosti jeho členov 

a verejnosti, vrátane detí a mládeže na amatérskej aj profesionálnej úrovni. Má vytvárať finančné, 

technické a materiálne podmienky pre činnosť športového klubu. Svoje ciele by malo napĺňať hlavne 

organizáciou rôznych voľnočasových aktivít, motiváciou k rozvoju športovej činnosti, realizáciou 

tréningov, spoluprácou s inými športovými klubmi, atď.  

V roku 2023 vznikol vďaka iniciatíve Tomáša Panáka futbalový klub FK Hrubá Borša – Jánovce. 

Slávnostné otvorenie tohto klubu sa konalo dňa 19.8. na futbalovom ihrisku v Jánovciach. V rámci 

športového dňa v obci prebiehal aj nábor detí do tohto novovzniknutého klubu.  

Komisia sa zaoberala intenzívne aj prípravami a samotnou realizáciou Športového dňa. Naplánovali 

niekoľko zaujímavých aktivít pre deti, dorast a dospelých. V rámci Športového dňa prebiehal nábor do 

futbalového a baseballového klubu, súťaže pre menšie deti či ukážky rôznych športových klubov. 

Priebeh samotného Športového dňa komisia vyhodnotila ako vydarený a čerpala z neho inšpirácie aj 

do ďalších rokov.  

Na stretnutí všetkých komisií dňa 8.11.2023 predložila Komisia pre mládež a šport nasledovné 

priority: 

1. Príklad pravidelnej revitalizácie detských a športových ihrísk v rámci obce. Nájsť „zlatý“ stred 

medzi aktivitou susedov a pomocou pracovníkov obce, aby sa nestávalo, že všetky ihriská budú 

opravovať a zveľaďovať tí istí susedia. 

 

 

 

Ihrisko PKO 
r.2024

Ihrisko Pri 
lesíku 
r.2025

Športovisko 
pri fitku 
r.2026

Ihrisko 
Jazerná 
r.2027



2. Obytné kontajnery na hlavnom športovisku pri fitku (2ks) ako šatne pre malých športovcov. 

Samozrejme, tieto šatne by neslúžili „len“ pre malých futbalistov, ale pre všetkých občanov 

v prípade konania športovej alebo kultúrnej akcie na športovisku pri fitku. Avšak určite by 

posunuli náš malý futbalový klub k lepším podmienkam pre deti a mládež. 

3. Malá tribúnka na ihrisku pri fitku (vo svahu pri ceste). Našim cieľom je, aby nižšie kategórie, 

ktoré môžu hrávať zápasy na zmenšenom ihrisku, mohli rodičia sledovať z pohodlia malej 

tribúny. 

4. Svetelná tabuľa na športovisku (ukazovateľ času, skóre, atď.). Pri konaní futbalových zápasov 

detí (či už priateľských alebo súťažných) veľmi dôležitá súčasť. 

5. Nová tvár športoviska pri fitku. Celkové usporiadanie športových a detských prvkov, dať areálu 

hlavu a pätu a čo najrozumnejšie rozloženie prvkov, aby nedochádzalo k zbytočnému plytvaniu 

priestorom. 

6. Bežecká dráha (okruh) na športovisku pri fitku: 2 – 3 bežecké dráhy. Pre rekreačné využitie 

občanov a následne by bola dráha využitá neskôr, pri postavení ZŠ. 

7. Pump track dráha pre bicykle, korčule a kolobežky. Momentálne, v dnešnej dobe veľmi 

žiadaná „atrakcia“, ktorá dokáže prilákať množstvo detí na bicykel, kolobežku alebo korčule 

a vedia si na nej užiť veľa zábavy. 

8. Športový deň v rámci Hrubej Borše – vyšší rozpočet. Naša snaha je každým rokom posunúť 

športový deň v našej obci o level vyššie. Mnoho vecí vieme urobiť vo vlastnej réžii a intuitívne, 

avšak pri vyššom rozpočte by sa športový deň dal posunúť na veľkú akciu. 

9. Skákací hrad – mať jeden, ideálne dva skákacie hrady vo vlastnej réžii. Myslíme si, že prenájom 

skákacieho hradu, je pre obec z dlhodobého hľadiska neefektívne. Mať takýto hrad/hrady vo 

vlastníctve, neviazať sa na dostupnosť a mať ho k dispozícii prakticky hocikedy je obrovská 

výhoda. Navyše, návratnosť takejto investície je možná behom jedného roka. 

10. Asfaltová plocha pri PKO – rekonštrukcia tohto miesta (povrch, dva basketbalové koše, dve 

hádzanárske bránky a pod.). Toto miesto je pre trávenie aktívneho voľného času ideálne. Sú tu 

stromy, trávnaté plochy, herné prvky pre malé deti a preto by bolo ideálne dať „dokopy“ aj 

asfaltovú časť, aby obsahovala dva basketbalové koše, dve bránky, sieť na hokejbal a tenis 

a v ideálnom prípade vymeniť asfalt za hladký liaty betón s prípadnými malými mantinelmi, 

ktoré by sa dali v prípade ideálnej zimy využiť na prípravu ľadovej plochy pre deti.   

 


